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Zápis z jednání Finančního výboru ZMO Pardubice V  
dne 14. 2. 2023 

Přítomni:  Ing Jaroslav Kňava, předseda finančního výboru, Ing. Simona Mokrá, Bc. Petra 
Prusáková, Karolína Štefková, Josef Talácko 

 Mgr. Jiří Šmaha, tajemník ÚMO, Ing. Marcela Kotyková, vedoucí OE - tajemnice 
finančního výboru  

Omluven:  Mgr. Daniel Přibyl 

Nepřítomen: Petr Hemský 
 
Finanční výbor byl usnášeníschopný. 
 

 
Program jednání finančního výboru:  

1. Čerpání rozpočtu MO Pardubice V v období leden-prosinec 2022 

2. 1. změna rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023 

3. Směrnice č. 7/2023: Pravidla hospodaření se sociálním fondem MO Pardubice V 

4. Výroční zpráva o činnosti finančního výboru v r. 2022 

5. Informace k odpisovému plánu pro r. 2023 

6. Různé  
 

Předseda finančního výboru Ing. Kňava přivítal členy výboru na jednání Materiály ke všem bodům 
jednání obdrželi členové finančního výboru s předstihem e-mailem, aby se s nimi mohli předem 
seznámit. Dále bylo členům finančního výboru dne 13. 2. 2023 zasláno doplnění návrhu 1. změny 
rozpočtu na r. 2023 spočívající v doplnění rozpočtového opatření, kterým se zvyšuje položka příjmů 
z úroků a současně rezerva rozpočtu.  

K zaslaným materiálům pro jednání vznesl předem dotaz pouze Mgr. Daniel Přibyl, který se zajímal o 
termínovaný vklad. Vedoucí OE stručně shrnula informace, které mu telefonicky podala. Městský 
obvod hospodaří s veřejnými prostředky, tudíž je vhodné uložit dočasně volné finance pouze  
u spolehlivé a stabilní bankovní instituce. Na základě posouzení nabízených podmínek se jevil 
nejvhodnější vklad u ČSOB, stejně jako v r. 2022, (úrok, úroveň bankovnictví, rychlé jednání 
pracovníků banky, není nutno zřizovat běžný účet). Vedoucí OE pro doplnění uvedla, že u jednoho 
z možných bankovních ústavů bylo problémem stejné IČ pro celé město a městské obvody, takže 
vklad nebylo vůbec možno založit. Zastupitelstvu MO je záležitost předložena k schválení, protože se 
jedná o dočasné vázání finančních prostředků, tudíž to považujeme za vhodné, byť to zákon o obcích 
neukládá. Vklad by byl opakovaný s automatickou obnovou nejdéle do prosince. Samozřejmě by bylo 
možné vklad případně i ještě dále prodloužit. Další dotazy ani požadavky na doplnění materiálů před 
jednáním finančního výboru nebyly zaslány. Předseda finančního výboru dále nechal hlasovat o 
navrženém programu jednání. 

Výsledek hlasování o programu: 

Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

Poté se již přešlo k jednotlivým bodům programu. 
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Ad 1) Finanční výbor se zabýval čerpáním rozpočtu MO Pardubice za období leden-prosinec 2022 
(rozborem hospodaření k 31. 12. 2022).  Součástí materiálu bylo rovněž čerpání rezerv, čerpání plánu 
společenských akcí a doplňující údaje o vybraných položkách rozpočtu. Na žádné z výdajových 
položek nedošlo k přečerpání. Velké akce byly dokončeny s výjimkou akce Wolkerova, která 
vzhledem k prodlení na straně dodavatele přešla do r. 2023. V podstatě u všech akcí se podařilo 
ušetřit určité prostředky, které byly převedeny do rezervy rozpočtu. Předseda finančního výboru 
shrnul čerpání rozpočtu a vyjádřil se k relativně vysokým příjmům, což je ovlivněno zejména tím, že 
městský obvod obdržel o významně vyšší částku DPH, než bylo rozpočtováno.  Dále informoval o 
návrzích několika akcí od komise pro strategii a rozvoj obvodu, životní prostředí a dopravu k zařazení 
do rozpočtu. Vedoucí OE doplnila, že jedna z navržených akcí je uvedena již ve schváleném rozpočtu 
na r. 2023 a ostatní akce jsou zapracovány do návrhu 1. změny rozpočtu.  

Usnesení:  

Finanční výbor projednal čerpání rozpočtu za období leden-prosinec 2022 (rozbor hospodaření k 31. 
12. 2022) a doporučuje ho zastupitelstvu MO Pardubice V ke schválení. 
Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Ad 2) Finanční výbor se zabýval návrhem 1. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023 a návrhem 
usnesení k 1. změně rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023. Vedoucí OE vysvětlila celkem patnáct 
rozpočtových opatření. Většina z nich se týká nově navržených akcí (viz předchozí bod), na které se 
použijí ušetřené a nevyčerpané prostředky z loňského roku. Dále se navrhuje z  prostředků z r. 2022 
financovat rovněž úpravy dopravního hřiště Městské policie. Zatím se na tuto akci vyčleňuje 
samostatná položka, ale po dohodě s městem toto bude řešeno transferem městu. Dále se na 
nulovou položku relaxační zóna Stará plovárna navrhuje převést určité prostředky. Jedná se pouze o 
odhad, ale městský obvod se bude snažit zapojit do této akce také město, proto je vhodné mít na 
položce připraveny určité finance. Vedoucí OE připomněla, že o této akci hovořil p. starosta na 
listopadovém jednání finančního výboru. Předseda finančního výboru Ing. Kňava doplnil, že se jedná 
o velkou akci, ale je skutečně snaha, aby se na akci podílelo i město, proto jsou již teď alokovány na 
tuto položku finanční prostředky. Bylo by podle něj ideální, kdyby bylo možno upravit tuto oblast 
podobně, jako tomu bylo za první republiky. Toto potvrdila i Ing. Mokrá. Předseda finančního výboru 
Ing. Kňava dále konstatoval, že griloviště i pumptrackové hřiště, které se nacházejí nedaleko od 
bývalé staré plovárny, jsou hojně navštěvovaná a využívaná.  

Jedno z rozpočtových opatření se týká zřízení termínovaného vkladu. Další rozpočtová opatření se 
týkají daru na péči o veřejnou zeleň a přesunu předpokládané dotace od ÚP do dotačních příjmů. 
Rovněž se navrhuje rozpočtové opatření spočívající v zapojení dalších ušetřených nebo 
nevyčerpaných prostředků ze sociálního fondu z r. 2022 na položku volnočasové aktivity a ozdravný 
program, jak to umožňují pravidla pro hospodaření se sociálním fondem. Finanční výbor také 
projednal návrh usnesení k 1. změně rozpočtu. 

Usnesení: 

Finanční výbor projednal návrh 1. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023 vč. rozpočtu sociálního 
fondu a jednotlivá rozpočtová opatření v rámci této změny rozpočtu a doporučuje je zastupitelstvu 
MO k přijetí.  
Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení: 

Finanční výbor projednal návrh usnesení k 1. změně rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023 vč. rozpočtu 
sociálního fondu a doporučuje ho zastupitelstvu MO k přijetí. 
Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 
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Ad 3) Finanční výbor se dále zabýval návrhem směrnice č. 7/2023: Pravidla hospodaření se sociálním 
fondem MO Pardubice V. Vedoucí OE vysvětlila jednotlivé úpravy, které jsou většinou technického a 
upřesňujícího rázu. Dále se nově umožňuje vytvořit k sociálnímu fondu i spořicí účet a také se 
upravuje krácení příspěvku na stravné nebo na stravenku v případě, že zaměstnanec pracuje na kratší 
pracovní úvazek. V usnesení k nové směrnici je zároveň předložen i návrh na zřízení spořicího účtu 
k sociálnímu fondu. Předseda finančního výboru se dotázal na postup při krácení příspěvku u kratšího 
pracovního úvazku. Vedoucí OE odpověděla příspěvek bude krácen poměrně podle délky úvazku. 
Finanční výbor se rovněž seznámil s usneseními k návrhu směrnice. 

Usnesení: 

Finanční výbor projednal novou směrnici č. 7/2023: Pravidla hospodaření se sociálním fondem MO 
Pardubice V a doporučuje ji zastupitelstvu MO k přijetí. 
Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení: 

Finanční výbor projednal návrh usnesení k nové směrnici č. 7/2023 a doporučuje je zastupitelstvu MO 
k přijetí. 
Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 
Ad 4) Finanční výbor se seznámil s výroční zprávou o činnosti finančního výboru za r. 2022. Výroční 
zpráva o činnosti výboru se dle statutu výboru předkládá pravidelně po ukončení roku zastupitelstvu 
městského obvodu. 

Usnesení: 

Finanční výbor projednal výroční zprávu o činnosti finančního výboru v r. 2022 a souhlasí s jejím 
předložením zastupitelstvu MO k projednání.  
Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Ad 5) Finanční výbor se seznámil s návrhem odpisového plánu pro r. 2023. Tento návrh schvaluje 
rada MO. Jedná se o předběžný plán, vzhledem k tomu, že se týká celého čtvrtletí, může dojít ještě 
k úpravám do doby, než bude v březnu předložen radě MO. Pokud k takovým úpravám dojde, 
vedoucí OE pošle upravený odpisový plán členům finančního výboru e-mailem na vědomí. 

Usnesení: 

Finanční výbor bere na vědomí odpisový plán na r. 2023. Pokud bude nutné v období do schválení 
plánu radou MO provést v plánu nějaké změny, zašle vedoucí odboru ekonomického upravený plán 
členům finančního výboru e-mailem. 
Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

Termín dalšího jednání finančního výboru je na 18. 4. 2023 od 16:00 hod. v zasedací místnosti ÚMO 
Pardubice V.  

 

Ověřil: Ing. Jaroslav Kňava, předseda výboru       Zapsala: Ing. Marcela Kotyková, vedoucí OE   


